
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

33. Týždeň 

Pondelok 12.8. : 

V pondelok hneď ráno pracovníci VPP spolu s obecným 

zamestnancom upratali zvyšky z akcie, ktorá bola v sobotu. 

Konkrétne zbalili stan a všetko ostatné čo sme nestihli zbaliť v nedeľu 

ráno.  

Ja som mal ráno poradu s pracovníčkami obecného úradu a riešili 

sme veci, ktoré je potrebné riešiť cez týždeň a rovnako sme aj 

hodnotili, ako dopadla víkendová akcia. Možno len dodám, že 

víkendovou akciou sme prešli na iný systém platenia v bufete, 

zamestnankyňa obce predávala kupóny v hodnote 0,50€/ks, za ktoré 

sa následne platilo, to znamená, že do styku s hotovosťou prichádzal 

len zamestnanec obce. Tento systém  budeme aj naďalej používať. 

Cez deň som mal okrem administratívy na práci aj vybavovanie 

dotácii, ktoré sú aktuálne. 

Utorok 13.8. : 

Pracovníci VPP začali s kopaním drážky na kábel v areáli škôlky. 

Drážka sa kopala podľa pokynov elektrikára a dokončí tak prepojenie 

ihriska s budovou školy. Viac o tejto téme dodám na záver.  

Jedna pracovníčka VPP čistila chodník z kociek, ktorý bol zarastený od 

náletovej buriny.  

Doobeda som mal dohodnuté stretnutie ohľadom novej poistky pre 

deti v školskom zariadení.  

Poobede som bol v Turčianskych Tepliciach, kde som okrem 

odovzdaní dokumentácie na spoločný stavebný úrad mal stretnutie 

s primátorom mesta Turčianske Teplice. 

Preberali sme rôzne témy a okrem iného ma osobne pozval na 

nadchádzajúce udalosti ako napríklad Výročie SNP a Dožinkové 

slávnosti. 



V tejto súvislosti sme si vymieňali mnohé skúsenosti s reálnou 

politikou. Veľmi pozorne som počúval, keď mi vravel skúsenosti 

s mnohými jeho poslancami, ale aj konkrétneho ako ho často 

dopytuje otázkami o činnosti, nespokojnosť s prácou a s jedným 

výrokom že sa nič nerobí mám skúsenosti aj ja.  

Darmo aj väčšie mesto má svoje problémy ako obec, len vo väčšom 

merítku. 

 

Streda 14.8: 

V stredu pracovníci VPP pokračovali s prácou na drážke v zemi pre 

kábel a jedna pracovníčka pokračovala v čistení kociek chodníka od 

náletovej buriny.  

Poobede sa venoval obecný traktor prácam pre súkromníkov. 

Ja som okrem administratívy riešil s elektrikárom zoznam vecí, ktorý 

treba kúpiť na konečné prepojenie ihriska. 

 

Štvrtok 15.8: 

Pracovníci VPP kosili areál školy a dokončovala sa aj práca s čistením 

betónových kociek pri budove školy.  

Obecný traktor mal prácu na súkromných pozemkoch. 

Ja som mal vo štvrtok a piatok dovolenku, ale aj tak som mal mnoho 

telefonátov ohľadom obecných vecí.  

 

Piatok 16.8.: 

V piatok som pokračoval s dovolenkou. 

Pracovníci VPP boli kosiť priestor okolo zeleného ihriska. 

Pracovník obce bol kúpiť kábel na prepojenie elektrickej energie 

v Turčianskych Tepliciach, ktorý som objednal deň predtým spolu 

s príslušenstvom a nakoniec ho aj uložil a zasypal spolu s pracovníkmi 



VPP tak, aby sa pondelkové otvorenie MŠ zaobišlo bez zbytočných 

komplikácii.  

 

Slovo na záver: 

Ako som už spomenul udalosťou, ktorú bolo treba dokončiť bolo 

prepojenie káblom futbalové ihrisko s budovou školy. Toto 

prepojenie začalo z hľadiska plánov na začiatku funkčného obdobia 

a reálne sa s tým začalo ešte minulý rok, keď sme do drážky v zemi 

uložili kábel v chráničke a teraz ho prepájame aj priamo do rozvodnej 

skrine.  

Toto prepojenie sme sa rozhodli spraviť ako projekt, ktorý je finančne 

zaujímavý z dlhodobého hľadiska, nakoľko za umiestnenie merača 

elektrickej energie alebo ľudovo nazývane „hodiny“ na futbalovom 

ihrisku sme platili cca 45 eur mesačne.  

Keď si hocikto zráta koľko to je za rok, tak musí uznať oprávnenosť 

tohto kroku a hlavne z dlhodobého hľadiska. Nehovoriac o tom, že to 

bolo doporučené aj od firmy, ktorá nám dávala ponuku na 

modernizáciu verejného osvetlenia a montáž fotovoltiky na obecnú 

budovu. 

Celé prepojenie sa dokončilo až na budúci týždeň, ale o tom už viac 

v ďalšom súhrne za týždeň. 

Vo svetle blížiaceho sa výročia masakru v Sklenom sme cez víkend 

mali brigádu na masovom hrobe. Účasť bola celkom dobrá aj keď som 

čakal možno trošku viac, ale spravilo sa toho dosť a ja by som chcel 

týmto verejne poďakovať všetkým zúčastneným.  

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň19.8.2024 


